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GSP-2350/2015 

 Warszawa dn. 10.11.2015r. 

Sz. P. 

Marek Ścisłowski 

Starosta Grójecki 

ul. J. Piłsudskiego 59 

05-600 Grójec 

 

Krzysztof Fedorczyk 

Starosta Węgrowski 

ul. Przemysłowa 5 

07-100 Węgrów 

 

Szanowni Panowie Starostowie 

W kontekście przetargu 47258-2015 ogłoszonego przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Mazowieckiego, który dotyczy Panów powiatów, a konkretnie wdrożenia 

w powiatach systemu ZSDGiMZ (Zintegrowany System Danych Georeferencyjnych i Mapy 

Zasadniczej), informowałem w piśmie GSP-2303/2015 z 3.11.2015r. o nieprawidłowościach 

w realizacji tego zadania. Ponieważ wystąpiliśmy do Urzędu Marszałkowskiego o kopię 

umowy z wykonawcą i dzisiaj ją otrzymaliśmy, informuję Panów i opinię publiczną, 

że umowa przewidywała bezwzględnie do 18.10.2015r., że wykonawca: 

 

Potwierdza, to po raz kolejny, że umowa nie ma jakichkolwiek szans na jej realizację, 

a zarządzanie projektem odbywa się z naruszeniem zasad elementarnej gospodarności 

i odpowiedzialności za wydatkowanie publicznych pieniędzy. Jeszcze raz stanowczo 

stwierdzam, że zostaliście Panowie wprowadzeni w błąd przez Urząd Marszałkowski, który 

twierdził, że takie wdrożenie jest możliwe, a system będzie się nadawał do wykorzystania. 

Potwierdzeniem tego jest również kolejna odpowiedź Urzędu Marszałkowskiego, w którym 

jest napisane, że na dzień 10 listopada 2015r. Urząd nie naliczył kar umownych, 

bo wykonawca nie zgłosił jeszcze gotowości do odbioru. Wszystko zmierza, więc do tego, 

że wykonawca nigdy tej gotowości nie zgłosi, a Urząd Marszałkowski w związku z zapisem 

w § 12 umowy odstąpi od realizacji zadania bez kar dla wykonawcy. Czy takie są zamiary 

Urzędu Marszałkowskiego? Czy przypadkiem nie mamy do czynienia z sytuacją, w której 

Urząd Marszałkowski ratuje swój wizerunek kosztem powiatów? 

 

Mam nadzieję, że przedstawione informacje posłużą do wyciągnięcia właściwych 

wniosków. 
Z poważaniem 
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